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Sołectwa w gminie Bolimów dysponują niewielką kwotą w ramach tzw. funduszu sołeckiego. Zazywczaj za te pieniądze są kupowane drobne rzeczy,
np. wyposażenie świetlicy. (fot. Dariusz Dzik)

Mieszkańcy trzynastu sołectw wydali już część przeznaczonego ich wsiom
funduszu sołeckiego, osiem nie rozpoczęło jeszcze zadań zaplanowanych
na ten rok. Teraz okazało się, że gmina chce inaczej wydatkować pieniądze
przeznaczone na fundusz sołecki.   

– Znów chce nam wójt odebrać pieniądze. Już raz tak było, bo były pilne potrzeby – mówi
Andrzej Nadulski, członek rady sołeckiej w miejscowości Joachimów-Mogiły.

Wójt stanowczo sprzeciwia się takiemu postawieniu sprawy i sygnalizuje, że wpływy do
budżetu gminy z tytułu podatku dochodowego są teraz o 40 procent niższe niż były przed
epidemią covid-19.

– Trochę mnie martwi, że ludzie nie zdają sobie sprawy w jakiej sytuacji jesteśmy – mówi



wójt Stanisław Linart. – Mamy recesję w gospodarce i będziemy zmuszeni wybierać, które
inwestycje są ważniejsze.

Więcej na ten temat w czwartkowym (21.05) "Głosie Skierniewic i Okolicy".
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